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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van woensdag 28 augustus 2013om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Vermeijen Danny - voorzitter 
Meeus Paul, Wittebolle Astrid, Otten Toon, de Jong Vera, Breugelmans Stef, Guedon John, Driesen Josiane, Van 
Otten Jan, Gladiné Pierre - raadsleden 
Van Geirt Willy, Mathé Pascale, Anaf Hannes - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Van Litsenborg Guy - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Debondt – raadslid in vervanging van Guy Van Litsenborg, 
Nico Verhoeven – cultuurbeleidscoördinator, 
Dirk Vanhaute – directeur cultuur en vrije tijd, 
Thomas Peeters – jeugddienst, 
Stan Van Hees – jeugddienst, 
Kristoff Wouters – directeur Facility Management, 
Benny Brees – AGB 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Opening cultuurseizoen 
Cultuurcoördinatie geeft meer informatie over deze opening, die samen met cultuurhuis de Warande wordt 
georganiseerd. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Nico Verhoeven toelichting bij dit punt. 
Aanvullend bij dit punt deelt schepen Willy Van Geirt mee dat er dit weekend nog twee grote evenementen gepland 
zijn waar iedereen is op uitgenodigd, namelijk Vlaanderen zingt en het Kaaipotfestival. 
Schepen Willy Van Geirt vraagt de aanwezigen of zij nog variapunten voor hem hebben  en of iemand een 
probleem had wanneer hij naar zijn volgende afspraak, de orgeldagen, zou gaan. 
Niemand had een variapunt en had er geen probleem mee dat de schepen naar zijn afspraak ging. 
 
Bevraging van kinderen over speelpleinen Meuletiende en Begijnenveldekens 
In het park Begijnenveldekens en de nieuwe verkaveling Meuletiende zal met middelen van het stedenfonds 
nieuwe speelruimte voor kinderen worden ingericht. Ter voorbereiding van de aanbesteding hiervoor ging de 
jeugddienst  de kinderen ter plekke bevragen over welke speeltoestellen en speelimpulsen zij leuk vinden.  
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Thomas Peeters toelichting bij dit punt. 
Verwijzend naar de statistieken merkt Pierre Gladiné op dat jongeren tussen 19 en 25 jaar al kinderen kunnen 
hebben.  Uit de cijfers kon moeilijk opgemaakt worden hoe deze tot stand kwamen. 

Voor de Beginenveldekens  werden enkel de adressen met kinderen van 0 tot en met 12 jaar bevraagd. Dit 
zijn dus 34 kinderen op 21 adressen in de vernoemde straten. De statistiek geeft alle inwonende kinderen 
van die straten (dus ook diegenen die niet werden bevraagd). 
Voor Meuletiende werden enkel de straten met kinderen van 0 tot en met 12 jaar bevraagd in de nieuwe 
straten, namelijk Warmoespad, Pastinaakplein en Posteleindpad. Dat zijn dus 22 kinderen op 20 
adressen. Ook hier geeft de statistiek het totaal aantal kinderen van alle voornoemde straten en dus niet 
enkel deze van de drie straten die bevraagd werden. 

Danny Vermeijen vraagt welk soort boom er gebruikt wordt voor de klim- en klautertakken en of deze na een tijd niet 
vermolmen. 

Het hangt inderdaad van het soort boom af hoeveel jaar deze kan blijven dienen. 
De raadsleden vragen om de antwoorden op de vragen van de bewoners ook aan hen kan bezorgd worden. 

Dit zal gebeuren. 



Verslag vergadering Commissie 4 van  28 augustus 2013 2 / 2 

Verwijzend naar de afscheiding tussen straat en park merkt Danny Vermeijen op dat een vluchtheuvel toch nog 
gevaarlijk kan zijn. Hij vraagt of het mogelijk is om voor en achter de vluchtheuvel nog heuvels te voorzien. 
John Guedon verwijst naar de kans op hondenpoep en vraagt om in heel het park een volledig verbod op honden te 
voorzien. 
Vera de Jongh vraagt of er controle is voorzien en wie verantwoordelijk is. 

De Stad dient regelmatig onderhoud en toezicht  te voorzien op de speeltuigen. Indien dit niet gebeurt, is 
de Stad aansprakelijk. De ouders moeten er op toezien dat hun kinderen de toestellen gebruiken zoals het 
hoort. 

Pierre Gladiné vraagt of het IOK is die de controle van de toestellen zal doen. 
Dit zal gebeuren door een personeelslid van dienst jeugd en stedelijke werkplaatsen die daarvoor een 
cursus hebben gevolgd. 

 
Zwembad 
De gemeenteraad geeft de opdracht aan het AGB om een basisformule verder uit te laten werken door ingenieurs- 
en architectenbureau ESSA NV tot een aanbestedensklaar lastenboek en dit ter goedkeuring over te maken aan de 
stad. Onder de basisformule wordt verstaan het 25mbad, een instructiebad en een peuterbad.  
Voor wat betreft de invulling van de overige delen, zijnde de wildwaterbaan en de cafetaria, zal een 
concurrentiegerichte dialoog worden opgestart. De mogelijkheid om het onderhoud en de exploitatie van het 
zwembad mee op te nemen wordt open gelaten, alsook de mogelijkheid tot het technische herstel. 
Astrid Wittebolle betreurt het feit dat ze in de krant een artikel over het zwembad heeft moeten lezen en meer 
bepaald een bedrag heeft gelezen ondanks de afspraak die er gemaakt was om hierover niet te communiceren. 
Schepen Hannes Anaf vindt dit ook een spijtige zaak en zal de burgemeester hierover aanspreken. 
Pierre Gladiné vindt het ook spijtig dat dit in de krant stond en voegt er aan toe dat door een bedrag te noemen je de 
Stad in een zwakke positie plaatst. 
Luc Debondt vraagt of in de dossiers voorzien is om prognoses te maken. Hij stelt zich de vraag hoe de 
verwevenheid van de technieken zullen aangepakt worden. 

Uit de concurentiegerichte dialoog zal in principe de nodige info verkregen worden. Wanneer het herstel in 
eigen beheer zou gebeuren, zal dit pas kunnen nadat de randvoorwaarden van de rest bekend zijn. 

Paul Meeus vraagt wat Essa gaat kosten. 
In principe gaat het voor een groot deel over het herwerken van de vorige opdracht. 

Astrid Wittebolle vraagt wie dit alles gaat begeleiden. 
Schepen Hannes Anaf deelt mee dat dit binnen het AGB zal besproken worden. Tevens deelt hij mee om 
de volgende commissies hier nog op terug te komen. 

 
Punten agenda gemeenteraad 
Er zijn geen andere punten met betrekking tot deze commissie. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Schepen Hannes Anaf deelt mee dat volgende weekend (6-7-8 september) de opening van de fuifzaal is voorzien 
en waarvoor de raadsleden reeds een uitnodiging hebben gekregen. 
Schepen Hannes Anaf geeft ook een kort overzichtje over “dwars door Turnhout” waar een kleine 1.400 
deelnemers werden geteld. Er was een klein probleem in de sporthal van Sint-Victor: doordat de nieuwe 
kleedkamers  en douches niet tijdig klaar waren moest een wagen hiervoor gehuurd worden wat een kleine kostprijs 
betekent. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering Commissie 4Vergadering Commissie 4

woensdagwoensdag

28 augustus 201328 augustus 2013

Agenda 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Opening cultuurseizoen

- Bevraging kinderen speelpleinen Meuletiende en 

Begijnenveldekens

- Zwembad

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Opening Cultuurseizoen

2013 - 2014

opening cultuurseizoen

• Feestelijke start nieuwe cultuurseizoen

• Samenwerking tussen stad en Warande

• 6 de editie

• Weekend dichts bij 15 september

• Zaterdag in de vooravond

• Officiële opening: netwerkmoment

officieel gedeelte stad / provincie / aktuwa

inhoudelijk luik

Bert Mulder, lector informatie technologie en 

samenleving aan de Haagse Hogeschool.

Een presentatie over cultuur als innovatie. Hoe gaan 

culturele instellingen om met de uitdagingen die op 

hen afkomen? 
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• Doel: promo en netwerking

• Communicatie:

Stripaffiche door Brecht 

Vandenbroucke

Cultuurmarkt

• Zondag 10 – 17 uur

• Groenzone van de Warande

• 40 standhouders

• Toonmomenten

– Binnenkoer kasteel

– Podium Barzoen

– Inkom hal Warande 

Inspraaksessies Speelruimte
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1. Park Begijneveldekens
• Speelcirkel buurtpark

• Begijnendreef, Kasteeldreef, Begijnhof, Kastanjestraat, Meirstraat, 

Beukstraat, Eikstraat, Lindestraat, Sint Beggaplein

• Enkel de adressen met kinderen tot 12 jaar werden bevraagd.

• 34 kinderen / 21 adressen / 15 huisbezoeken

Totaal

0-3 jaar 10 13-15 jaar 5

4-6 jaar 13 16-18 jaar 6

7-9 jaar 6 19-25 jaar 12

10-12 jaar 5 Totaal 57

Totaal

inwoners

279

% jongeren 20.43%

- Opsomming

- Opsomming

- Opsomming

Tekst
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- Hoe zal het onderhoud van het park gebeuren? Goed groenonderhoud is 

belangrijk. 

- Zal er voldoende verlichting worden voorzien voor de veiligheid ‘s avonds? 

- Hoe wordt het park en de speelruimte afgescheiden van de straat? 

- Komt er een vuilnisbak voor hondenpoep?

- Wat met het parkeren in de wijk tijdens rommelmarkt,school… ?

- Wagens rijden veel te snel in de wijk. Hoe de drukte van de straat en de rust 

van het park combineren?

- Worden er nog woningen in het park gebouwd? 

- Voorzien van picknickplaats met BBQ 

Vragen / opmerkingen bewoners
2. Meuletiende

• Inrichting nieuwe verkaveling

• Meuletiende, Goedendagstraat, Wilgenstraat, Elf Novemberlaan, 

Hovenierstraat, Jubileumlaan, Warmoespad, Pasitnaakplein, 

Posteleindpad.

• Enkel de kinderen tot 12 jaar uit de nieuwe straten werden bevraagd.

• 22 kinderen / 20 adressen / 16 huisbezoeken

Totaal

0-3 jaar 38 13-15 jaar 25

4-6 jaar 29 16-18 jaar 25

7-9 jaar 24 19-25 jaar 83

10-12 jaar 22 Totaal 246

Totaal

inwoners

793

% jongeren 31,03%

Opmerking: In de nieuwe straten wonen nog niet zoveel mensen (48) maar het percentage kinderen (22) is er 45,83%.
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- Graskanten worden niet gemaaid

- Veel hondenpoep op de openbare weg / 

- Meer banken voorzien

- Veel afval / vuilnisbak is snel vol

- Storende graffiti

- Voorzien van pingpong tafel / piramide touwnet / 

Vragen / opmerkingen bewoners

Planning: 

Momenteel wordt de aanbesteding opgemaakt door facility management. Deze 

dient uitgeschreven en gegund te worden. Daarna moet met de leverancier 

worden afgesproken wanneer de plaatsing kan gebeuren. 

Timing: 

augstus/september: Afwerken en uitschrijven gunning

November: Gunnen

December: Plaatsen (in beste geval / weersomstandigheden)

Budget: 

Deze investeringen worden voorzien met middelen van het stedenfonds. Voor 

park Begijneveldekens is 35.000 € voorzien, voor Meuletiende 25.000 €

Opdracht aan  het AGB Turnhout tot de 

opmaak van een lastenboek voor de 

renovatie van een gedeelte van het 

zwembad (BASISFORMULE) én parallel 

het opstarten en  voeren van een 

concurrentiedialoog met betrekking tot 

het zwembad Stadspark 

Opmaak lastenboek renovatie 

gedeelte zwembad

• De gemeenteraad geeft de opdracht aan het 

AGB om de BASISFORMULE verder uit te laten 

werken door ESSA tot een aanbestedensklaar 

lastenboek en dit ter goedkeuring over te maken 

aan de stad

omschrijving ‘basisformule’

• een 25 meter bad 

• een peuterbad

• een instructiebad

• er wordt geen uitspraak gedaan over de overige 

bestaande gedeelten van het zwembad (zoals 

de wildwaterbaan) die dan ook buiten het bestek 

van deze formule vallen
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Concurrentiegerichte dialoog

• Gelijktijdig met het uitwerken van de basisformule

• Maximale opdracht aan een private partner 
– het ontwerp, de verbouwing, de financiering, het 
onderhoud en de exploitatie van het gedeelte van het 
huidige wildwaterbad en het huidige horecagedeelte 
(indien de lopende consessie zou ontbonden worden)

– met dien verstande dat aan de private partner ook kan
gevraagd worden de renovatie van het bad 
overeenkomstig de BASISFORMULE uit te voeren, 
alsmede het onderhoud en de exploitatie van het 
gerenoveerde bad, zonder dat de stad of het AGB kan 
verplicht worden deze werken, het onderhoud en de 
exploitatie toe te vertrouwen aan de private partner

- …

Punten agenda gemeenteraad

Uit het collegeUit het college VariaVaria

…


